
                                        Protokół Nr XXXVI /2018 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  30 stycznia   2018 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski , powitał zgromadzonych  uczestników Sesji oraz przedstawiciela 

społeczeństwa ,Wójta Gminy wraz z pracownikami, Dyrektorów Szkół, 

Przedszkola. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad informując iż 

apel wypadł w ostatnim czasie więc podda pod głosowanie  czy zostanie podjęty 

czy wycofany z porządku obrad. Poinformował iż wpłynęło kolejne pismo od 

Starosty i zastanowimy się co zrobić gdyż te apele nic nie znaczą , powinny one 

wpłynąć do Narodowego Funduszu Zdrowia i Ministerstwa aby przeznaczyć 

środki gdyż w ciągu roku mogą być zagrożone kolejne oddziały i nie wiadomo 

czy Spółka przetrwa – V-ce Przewodniczący Rady Pan Łaskawski Dariusz 

zapoznał z pismem Starosty. W tej sprawie zabrał głos radny Adamczyk  który 

zasugerował  iż porządek obrad nie został jeszcze przyjęty a rozpoczyna się 

dyskusja nad apelem , aby przenieś ten punkt bezpośrednio przed głosowaniem. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych kto jest za przyjęciem  

wniosku radnego Adamczyka aby apel był dyskutowany po przeanalizowaniu 

wszystkich uchwał – za wnioskiem głosowali wszyscy radni.    Porządek ten 

został poddany pod głosowanie, wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem       

z wyłączeniem apelu. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięło 13 radnych  

zgodnie  z załączoną listą obecności, a więc Sesja jest prawomocna  i władna do 

podejmowania uchwał. Na sekretarza został powołany radny Pan Dąbrowski 

Wojciech zam. Zakrzów który  wyraził zgodę .Za przyjęciem propozycji 

Sekretarza głosowało 11 radnych natomiast  dwóch radnych wstrzymało się od 

głosu.  

                    Porządek obrad:   

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy za 2017 rok. 

   6. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałych Rady Gminy za 2017 rok. 

   7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

                    -   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2020 

  -   zmiany w budżecie Gminy na 2017 rok 



                    -   zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

                    -  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach       

                        wsparcia udzielającym schronienia osobom tego pozbawionym w tym osobom 

                         bezdomnym 

                    -   wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości do gminnego  zasobu. 

                     -  uchwalenia zmiany ,,Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania     

                        Przestrzennego gminy Oksa „                     

   8.  Zapytania i wolne wnioski. 

   9.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 10. Zamknięcie obrad 

Ad. 3 . 

  W interpelacjach radnych głos zabrali : 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – aby przybliżyć szczegółowy program  prac 

na dzień dzisiejszy przy kanalizacji  i kiedy można się spodziewać budowy drogi 

asfaltowej na ulicy Stawowej 

- radny z Oksy Kolekta Krzysztof – chodzi o budowę chodnika w Oksie na ulicy 

Kościelnej gdzie kilka Sesji temu zgłosił radny Adamczyk  chodzi o odcinek 

między organistówką a Kościołem  - po rozmowie  z Panem Starostą jest szansa  

że chodnik będzie robiony tylko chodzi o dofinansowanie z  Urzędu Gminy .  

Ad. 4 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

   Podjęcie uchwał w sprawie : 

- przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

W tej sprawie zabrał głos radny Adamczyk który zasugerował aby nie czytać 

planów pracy Komisji ponieważ zostały wypracowane i przedstawione na 

posiedzeniach Komisji . 

Wniosek radnego został poddany pod głosowanie , wszyscy byli za przyjęciem . 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



- przyjęcia planu pracy Rady Gminy 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2018 – 2021 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia budżetu gminy Oksa na 2018 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2018 roku 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad.6. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

 - radny Adamczyk Ryszard z Oksy – poinformował iż na naszym terenie stało 

się nieszczęście tj. pożar by na ręce Pani sołtys z Rzeszówka zrobić dobrowolną 

składkę i wesprzeć rodzinę. 

- Zbigniew Bełtowski Przewodniczący Rady – poinformował iż dobre byłoby 

wsparcie dla  Starosty  gdyż zauważamy dobrą współpracę, apeluje                               

o ustosunkowanie się do Apelu w sprawie szpitala 

- Wójt Gminy –   tym apelem nie polepszymy sytuacji, prawnie nie możemy 

wesprzeć gdyż jest to Spółka i Regionalna Izba Obrachunkowa nam 

zakwestionuje, daję pod rozwagę wszystkim – apel ten powinien być skierowany 

do Parlamentarzystów oraz Narodowego Funduszy Zdrowia. 

- radny z Rzeszówka proponuje by wycofać apel z porządku obrad i skierować go 

do Narodowego Funduszu Zdrowia oraz Parlamentarzystów. 

- radny z Kanic Różański – lekarzom nie opłaci się leczyć w szpitalach ponieważ 

każdy z nich przyjmuje prywatnie za duże pieniądze. 



Wniosek o wycofanie apelu z porządku obrad został poddany pod głosowanie , 

wszyscy jednogłośnie byli za jego wycofaniem natomiast jeżeli zajdzie  taka 

potrzeba apel zostanie skierowany do decydentów. 

Ad. 7. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- sołtys z Tyńca Laprus- aby dokonać badania wody ze źródełka w Tyńcu  oraz  

Ad.8 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnemu z Oksy Adamczykowi -  w drugiej połowie  lutego zostanie 

wyznaczony termin złożenia ofert na budowę oczyszczalni ścieków i kanalizacji 

miejscowości Oksa   , po otwarciu ofert i wyłonieniu wykonawcy zostanie 

podpisana umowa z wykonawcą  na inwestycję, prace zostaną podzielone na trzy 

etapy ponieważ nie mamy jeszcze dokumentacji na Popowice, jest już  

zaakceptowany wniosek z Programu  Rozwoju Obszarów Wiejskich na  ułożenie 

masy asfaltowej na ulicy Stawowej. 

- radnemu z Oksy Kolekcie – zobaczymy jakie będą ceny ofertowe kanalizacji, 

być może zostanie pieniędzy ewentualnie zostanie wykonany ze swoich środków. 

- sołtysowi z Tyńca -  możemy dokonać badania wody lecz szczątki bakterii Koli 

na pewno są. 

Zabrała głos Sekretarz Gminy Pani Jolanta Wróbel która zapoznała z pismem  

Wojewódzkiego Urzędu Pracy dotyczącym konferencji dla liderów środowisk 

lokalnych pt. Krajowy Fundusz Szkoleniowy 2018 – warunki, możliwości, 

perspektywy. 

Wójt Gminy apeluje o podjęcie działań odnośnie gazyfikacji, jest to wyzwanie na 

najbliższy okres czasu gdzie w ciągu trzech lat jest możliwość gazyfikacji. 

-  sołtys Kot z Pawęzowa – ankiety dotyczące gazyfikacji zostały rozdane lecz 

mieszkańcy domagają się spotkań i przybliżenia  kosztów podłączenia się. 

- zabrał głos Przewodniczący Rady  informując aby rola sołtysa była taka jaka 

jest, by współpraca między radnym a sołtysem była wzorowa aby przyświecał 

jeden cel naszej pracy dla społeczeństwa że ostatni będą pierwszymi . 

      W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 



 

 


